
 
Україна 

ШЕПЕТІВСЬКА МІСЬКА РАДА 

ХМЕЛЬНИЦЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

ПРОТОКОЛ 

ХLІІІ (позачергової) сесії міської ради VІІ скликання 

 
 

26 липня 2018 року               м. Шепетівка 

10.00 год                                                 велика зала засідань виконавчого комітету 

Шепетівської міської ради 

 

Всього депутатів міської ради    – 34 чол. 
 

Присутніх на сесії депутатів      – 26 чол. 

         (список додається) 
 

Запрошених                                  –  6 чол. 

         (список додається)  
 

 

В сесійній залі присутні заступники міського 

голови, начальники управлінь та відділів 

виконавчого комітету Шепетівської міської ради, 

представники ЗМІ. 
 

 
 

Засідання ХLІІІ (позачергової) сесії міської ради VІІ скликання розпочинає і веде міський 

голова Полодюк М.І.. 
 

 

 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував депутатам міської ради зареєструватись за 

допомогою електронної системи голосування «Віче», після чого повідомив, що присутні 26 

депутатів міської ради та міський голова, сесія є повноважна та оголосив засідання ХLІІІ 

(позачергової) сесії міської ради VІІ скликання відкритим. 
 

Прозвучав Державний Гімн України. 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що питання, які запропоновано розглянути на  

сесійному засіданні, депутатами опрацьовано на засіданнях постійних комісій, зокрема:  

 

1. Про укладання угоди між Шепетівською міською радою та Шепетівською районною 

радою по наданню медичних послуг жителям міста  

Доповідає: Дрищ В. О. – начальник фінансового 

управління 

2. Про укладання угоди між Хмельницькою обласною радою та Шепетівською міською 

радою 

Доповідає: Дрищ В. О. – начальник фінансового 

управління 

3. Про внесення змін до бюджету міста. 

Доповідає: Дрищ В. О. – начальник фінансового 

управління 



4. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання 

земельних ділянок по Старокостянтинівському шосе, 31 площею 256787 кв. м 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

5. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання 

земельних ділянок по Старокостянтинівському шосе, 31 площею 678459 кв. м  

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

6. Про надання дозволу на розроблення проектів землеутрою щодо відведення земельних 

ділянок гідно із ст.124 Земельного кодексу України (оренда) 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

7. Різне. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував затвердити за основу перелік питань порядку 

денного ХLІІІ (позачергової) сесії міської ради VІІ скликання. Пропозиція ставиться на 

голосування і приймається. 

 
 

„За”– 23+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 1. 
 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Веселкова Галина Петрівна за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

6.   Глушківський Владислав Станіславович за 

7.   Кикоть Микола Юрійович за 

8.   Костюк Володимир Володимирович за 

9.   Курганський Олександр Олексійович за 

10.   Кушик Станіслав Володимирович за 

11.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

12.   Мазаєв Володимир Васильович за 

13.   Одуд Богдан Михайлович за 

14.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

15.   Полодюк Михайло Іванович за 

16.   Примак Віталій Олександрович за 

17.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

18.   Пустовойт Олександр Степанович за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Синюта Володимир Володимирович  не голосував 

21.   Сікора Інна Володимирівна за 

22.   Собчук Наталія Миколаївна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Федоров Валерій Борисович за 

25.   Яковлева Наталія Василівна за 



Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що на засіданні спільної депутатської комісії 

обговорено ще 2 проекти рішення, які підготовлені начальником управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин Цвіркуном П.І. та 

начальником відділу культури Джус С.М. та рішенням спільної депутатської комісії було – 

винести на розгляд ХLІІІ (позачергової) сесії дані питання. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував включити в перелік питань порядку денного 

питанням №3 проект рішення  «Про внесення доповнення до Програми утримання та 

розвитку автомобільних доріг та дорожньої інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 

роки, затвердженої рішенням XXIX сесії міської ради VII скликання №6 від 28.11.2017 року 

«Про затвердження Програми утримання та розвитку автомобільних доріг та дорожньої 

інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 роки»» підготовлений начальником 

управління житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних 

відносин Цвіркуном  П.І.. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував включити в перелік питань порядку денного 

питанням №4 проект рішення «Про  внесення доповнень до додатку № 2 рішення ХVI сесії 

міської ради VII скликання від  15.12.2016 р. № 39 «Про Програму державних, міських, 

професійних свят та пам’ятних дат у м. Шепетівці на 2017 – 2020 рр.»» підготовлений 

начальником відділу культури Джус С.М.. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував затвердити «в цілому» перелік питань порядку 

денного ХLІІІ (позачергової) сесії міської ради VІІ скликання з внесеними доповненнями та 

зміненою нумерацією питань:  

1. Про укладання угоди між Шепетівською міською радою та Шепетівською районною 

радою по наданню медичних послуг жителям міста  

Доповідає: Дрищ В. О. – начальник фінансового 

управління 

2. Про укладання угоди між Хмельницькою обласною радою та Шепетівською міською 

радою 

Доповідає: Дрищ В. О. – начальник фінансового 

управління 

3. Про внесення доповнення до Програми утримання та розвитку автомобільних доріг та 

дорожньої інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 роки, затвердженої рішенням 

XXIX сесії міської ради VII скликання №6 від 28.11.2017 року «Про затвердження 

Програми утримання та розвитку автомобільних доріг та дорожньої інфраструктури міста 

Шепетівка на 2018-2022 роки» 

Доповідає: Цвіркун П.І. – начальник управління 

житлово-комунального господарства та з питань 

регулювання земельних відносин 

4. Про Програму державних, міських, професійних свят та пам’ятних дат у м. Шепетівці на 

2017 – 2020 рр.». 

Доповідає: Джус С.М. – начальник відділу культури 

5. Про внесення змін до бюджету міста. 

Доповідає: Дрищ В. О. – начальник фінансового 

управління 

6. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання 

земельних ділянок по Старокостянтинівському шосе, 31 площею 256787 кв. м 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 



7. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання 

земельних ділянок по Старокостянтинівському шосе, 31 площею 678459 кв. м  

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

8. Про надання дозволу на розроблення проектів землеутрою щодо відведення земельних 

ділянок гідно із ст.124 Земельного кодексу України (оренда) 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

9. Різне 

Пропозиція ставиться на голосування і приймається. 

 
 

„За”– 26+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – немає. 
 

І. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрищ В.О. про укладання угоди між 

Шепетівською міською радою та Шепетівською районною радою по наданню медичних 

послуг жителям міста, який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні 

профільної депутатської комісії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Веселкова Галина Петрівна за 

5.   Волоткевич Ігор Васильович за 

6.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Мазаєв Володимир Васильович за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Полодюк Михайло Іванович за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Синюта Володимир Володимирович за 

21.   Сікора Інна Володимирівна за 

22.   Собчук Наталія Миколаївна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Федоров Валерій Борисович за 

25.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

26.   Яковлева Наталія Василівна за 



Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу». 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатської комісії 

прийняти проект рішення «за основу». Пропозиція приймається. 

 

„За”– 26+1, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в голосуванні” – 

немає. 
 

 

Начальника фінансового управління Дрищ В.О. запропонував замінити в Додатку п.2 угоди 

добавити «в тому числі» перед «забезпечення пільговими медикаментами» та забрати 

дужки. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з внесеними змінами «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Веселкова Галина Петрівна за 

5.   Волоткевич Ігор Васильович за 

6.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Мазаєв Володимир Васильович за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Полодюк Михайло Іванович за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Синюта Володимир Володимирович за 

21.   Сікора Інна Володимирівна за 

22.   Собчук Наталія Миколаївна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Федоров Валерій Борисович за 

25.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

26.   Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Веселкова Галина Петрівна за 

5.   Волоткевич Ігор Васильович за 

6.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 



 

„За”– 26+1, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в голосуванні” – 

немає. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про укладання угоди між Шепетівською міською 

радою та Шепетівською районною радою по наданню медичних послуг жителям міста» 

прийняти як рішення сесії (додається рішення №1). 
 

ІІ. 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрищ В.О. про укладання угоди між 

Хмельницькою обласною радою та Шепетівською міською радою, який повідомив, що 

проект рішення розглянуто на засіданні профільної депутатської комісії, зауважень та 

доповнень не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатської комісії 

прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція 

приймається. 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Мазаєв Володимир Васильович за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Полодюк Михайло Іванович за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Синюта Володимир Володимирович за 

21.   Сікора Інна Володимирівна за 

22.   Собчук Наталія Миколаївна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Федоров Валерій Борисович за 

25.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

26.   Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Веселкова Галина Петрівна за 

5.   Волоткевич Ігор Васильович за 

6.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Мазаєв Володимир Васильович за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 



 

„За”– 26+1, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в голосуванні” – 

немає. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про укладання угоди між Хмельницькою обласною 

радою та Шепетівською міською радою» прийняти як рішення сесії (додається рішення 

№2). 
 

ІІІ. 

СЛУХАЛИ: Начальника управління житлово-комунального господарства та з питань 

регулювання земельних відносин Цвіркуна П.І. про внесення доповнення до Програми 

утримання та розвитку автомобільних доріг та дорожньої інфраструктури міста Шепетівка 

на 2018-2022 роки, затвердженої рішенням XXIX сесії міської ради VII скликання №6 від 

28.11.2017 року «Про затвердження Програми утримання та розвитку автомобільних доріг 

та дорожньої інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 роки», зауважень та доповнень 

не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатської комісії 

прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція 

приймається. 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Полодюк Михайло Іванович за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Синюта Володимир Володимирович за 

21.   Сікора Інна Володимирівна за 

22.   Собчук Наталія Миколаївна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Федоров Валерій Борисович за 

25.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

26.   Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Веселкова Галина Петрівна за 

5.   Волоткевич Ігор Васильович за 

6.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Мазаєв Володимир Васильович за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Полодюк Михайло Іванович за 



 

„За”– 24+1, „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в голосуванні” – 1. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення доповнення до Програми утримання та 

розвитку автомобільних доріг та дорожньої інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 

роки, затвердженої рішенням XXIX сесії міської ради VII скликання №6 від 28.11.2017 року 

«Про затвердження Програми утримання та розвитку автомобільних доріг та дорожньої 

інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 роки»» прийняти як рішення сесії (додається 

рішення №3). 

 

IV. 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу культури Джус С.М. про Програму державних, міських, 

професійних свят та пам’ятних дат у м. Шепетівці на 2017 – 2020 рр.», зауважень не 

надходило. 
 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. 

 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Веселкова Г.П. внесла пропозицію до додатку 2 

рішення ХVI сесії міської ради VII скликання від 15.12.2016 р.  № 21  у  перелік державних, 

міських, професійних свят та пам’ятних дат  у Програмі державних, міських , професійних 

свят та пам’ятних дат у м.Шепетівці на 2017 – 2020  роки – перелік державних державних, 

міських, професійних свят та пам’ятних дат доповнити Днем підприємця у першій неділі 

вересня місяці. 

 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатської комісії 

прийняти проект рішення з внесеними змінами «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. 

Пропозиція приймається. 

17.   Примак Віталій Олександрович не голосував 

18.   Пустовойт Олександр Степанович утримався 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Синюта Володимир Володимирович за 

21.   Сікора Інна Володимирівна за 

22.   Собчук Наталія Миколаївна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Федоров Валерій Борисович за 

25.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

26.   Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Веселкова Галина Петрівна за 

5.   Волоткевич Ігор Васильович за 

6.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 



 

„За”– 24+1, „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в голосуванні” – 1. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про Програму державних, міських, професійних свят 

та пам’ятних дат у м. Шепетівці на 2017 – 2020 рр.»» прийняти як рішення сесії (додається 

рішення №4). 

 

V. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрищ В.О. про внесення змін до бюджету 

міста, який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні профільної депутатської 

комісії. Повідомив, що в міжсесійний період надійшли трансферти з державного бюджету в 

розмірі 302 тис.грн. по соціально-економічному розвитку, 198 тис. грн. виділено кошти на 

соціальний захист, 304 на капітальний ремонт по заміні вікон по Шепетівському НВК 

"ЗОШ І-ІІІ ступенів-гімназія" Хмельницької області, виділяється частка співфінансування з 

міського бюджету. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу». 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатської комісії 

прийняти проект рішення «за основу». Пропозиція приймається. 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Мазаєв Володимир Васильович за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Полодюк Михайло Іванович за 

17.   Примак Віталій Олександрович не голосував 

18.   Пустовойт Олександр Степанович утримався 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Синюта Володимир Володимирович за 

21.   Сікора Інна Володимирівна за 

22.   Собчук Наталія Миколаївна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Федоров Валерій Борисович за 

25.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

26.   Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Веселкова Галина Петрівна за 

5.   Волоткевич Ігор Васильович за 

6.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Мазаєв Володимир Васильович за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 



 

„За”– 26+1, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в голосуванні” – 

немає. 
 

 

ВИСТУПИЛИ: Начальник фінансового управління Дрищ В.О. пояснив, що поступила 

пропозиція залишок асигнувань, розпорядником яких був виконавчий комітет Шепетівської 

міської ради, перекинути на ШРЕП у розмірі 8 млн. 745 тис. 376 грн. Частково з коштів, які 

були передбачені з залишку 4 млн грн. перекинути на видатки, а саме: 

- 80 тис. грн. на закінчення робіт по освітленню по вулиці Героів Чернобиля; 

- 100 тис.грн.  на закупівлю інсуліну для населення; 

- 700 тис.грн на оплату робіт за вересень місяць по благоустрою  міста; 

- 3 млн 420 тис.грн. на придбання і будівництво 2 газових котелень для шкіл міста. 

Також поступила пропозиція виділити 15 тис.грн. на Програму державних, міських, 

професійних свят та пам’ятних дат у м. Шепетівці на 2017 – 2020 рр.» за рахунок 

резервного фонду. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав депутатів міської ради про запитання до доповідача, 

зміни та доповнення. 

 

На виступи записалось 2 депутати міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Костюк В.В. з проханням надати пояснення 

нагальності потреби в закупівлі газових котелень, якщо на сьогоднішній день не 

відремонтовано вулиці, не оновлено асфальтне покриття тротуарів. Наголосив на 

відсутності ремонту доріг. Вніс пропозицію виділити кошти на ремонт доріг, а проблеми 

теплопостачання вирішувати в подальшому. 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. зауважив, що на депутатській комісії 

відбулося роз’яснення даного питання. Пояснив, що в Програму утримання та розвитку 

автомобільних доріг та дорожньої інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 роки, 

затвердженої рішенням XXIX сесії міської ради VII скликання №6 від 28.11.2017 року «Про 

затвердження Програми утримання та розвитку автомобільних доріг та дорожньої 

інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 роки»» вносяться зміни, які дадуть 

можливість розпочати ремонт дорожнього покриття. Також є необхідність перенаправлення 

коштів на придбання і будівництво котелень, оскільки є розбалансованість мережі та борг 

за спожитий газ.  

 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Пустовойт О.С. з запитанням, яка сума коштів 

передбачена на придбання 2 котелень з місцевого бюджету. 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. пояснив, що виділяється сума в розмірі 1 

млн  500 тис.грн. на закупівлю кожного з модулів і близько 240 тисяч на газові мережі 

шепетівщини. 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Полодюк Михайло Іванович за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Синюта Володимир Володимирович за 

21.   Сікора Інна Володимирівна за 

22.   Собчук Наталія Миколаївна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Федоров Валерій Борисович за 

25.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

26.   Яковлева Наталія Василівна за 



ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Пустовойт О.С. з запитанням, чи передбачені кошти 

на відшкодування в різниці в тарифах для ТОВ «Шепетівка Енергоінвест». 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. пояснив, що по місцевому бюджету немає 

заборгованості по різниі в тарифах. Заборгованість у розмірі 17 млн грн. обліковується по 

державному бюджету. 

 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Пустовойт О.С. з запитанням, чи прийнята Програма 

по переходу жителів міста Шепетівка на індивідуальне опалення та ви передбачені кошти 

за цією програмою для малозабезпечених верств населення, оскільки жителі вулиці 

Глужнєвського та вулиці Залізничної потребують допомоги. 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. пояснив, що дана Програма не підготована, 

відповідно кошти не виділялись. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

На виступи записалось 3 депутати міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Костюк В.В. повернувся до питання ремонту доріг, 

тротуарів та повторно зауважив про недоцільність закупівлі котелень, оскільки за його 

інформацією ТОВ «Шепетівка Енергоінвест» своєчасно розрахується за боргами. 

Пояснивши, що це нецільове та нераціональне використання бюджетних коштів. 

 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Федоров В.Б. з пропозицією виділити 600 тис.грн. на 

на поточний ремонт доріг з ґрунтовим покриттям. 

 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. пояснив, що за підсумками засідання буде 

надано протокольне доручення Управлінню житлово-комунального господарства та з питань 

регулювання земельних відносин внести зміни до паспорту бюджетної Програми місцевого 

бюджету «Утримання та розвиток автомобільних доріг та дорожньої інфраструктури» в 

частині виділення коштів в розмірі 600 тис.грн. на поточний ремонт доріг з ґрунтовим 

покриттям. 

 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з внесеними змінами «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна  не голосував 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Веселкова Галина Петрівна за 

5.   Волоткевич Ігор Васильович за 

6.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович  проти 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Мазаєв Володимир Васильович за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 



 

„За”– 23+1, „проти” – 1, „утримались” – 1, ,,не брали участі в голосуванні” – 1. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до бюджету міста» прийняти як 

рішення сесії (додається рішення №5). 

 

VІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальник відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу та 

об’єднання земельних ділянок по Старокостянтинівському шосе, 31 площею 256787 кв. м, 

який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні профільної депутатської 

комісії, повідомила що надійшла пропозиція від голови профільної депутатської комісії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу». 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатської комісії 

прийняти проект рішення «за основу». Пропозиція приймається. 

16.   Полодюк Михайло Іванович за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Пустовойт Олександр Степанович  утримався 

20.   Савчук Валентина Миколаївна за 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Собчук Наталія Миколаївна за 

24.   Сорока Дмитро Леонідович за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Веселкова Галина Петрівна за 

5.   Волоткевич Ігор Васильович за 

6.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Мазаєв Володимир Васильович за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Полодюк Михайло Іванович за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 



 

„За”– 25+1, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в голосуванні” – 1. 
 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав депутатів міської ради про запитання до доповідача, 

зміни та доповнення. 

 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Синюта В.В. з пропозицією доповнити п.6 

«Зобов’язати ПРИВАТНЕ АКЦІОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО «ШЕПЕТІВСЬКИЙ ЦУКРОВИЙ 

КОМБІНАТ» земельну ділянку площею 9567 кв.м., утвореної в результаті поділу, привести 

до стану,  придатного для подальшого її використання.», з подальшою зміною нумерації. 

На виступи записалось 2 депутати міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Федоров В.Б. попросив уточнити чи входить дана 

земельна ділянка в уже орендовані ділянки ПРИВАТНОГО АКЦІОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО 

«ШЕПЕТІВСЬКИЙ ЦУКРОВИЙ КОМБІНАТ». 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з внесеними змінами «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

20.   Синюта Володимир Володимирович за 

21.   Сікора Інна Володимирівна за 

22.   Собчук Наталія Миколаївна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Федоров Валерій Борисович не голосував 

25.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

26.   Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Веселкова Галина Петрівна за 

5.   Волоткевич Ігор Васильович за 

6.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Мазаєв Володимир Васильович за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Полодюк Михайло Іванович за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Синюта Володимир Володимирович за 

21.   Сікора Інна Володимирівна за 

22.   Собчук Наталія Миколаївна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Федоров Валерій Борисович за 

25.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

26.   Яковлева Наталія Василівна за 



 

„За”– 26+1, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в голосуванні” – 

немає. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок по Старокостянтинівському 

шосе, 31 площею 256787 кв. м» прийняти як рішення сесії (додається рішення №6). 

 

VІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальник відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу та 

об’єднання земельних ділянок по Старокостянтинівському шосе, 31 площею 678459 кв. м, 

який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні профільної депутатської 

комісії, повідомила що надійшла пропозиція від голови профільної депутатської комісії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу». 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатської комісії 

прийняти проект рішення «за основу». Пропозиція приймається. 

 

 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Веселкова Галина Петрівна за 

5.   Волоткевич Ігор Васильович за 

6.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович не голосував 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Мазаєв Володимир Васильович за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Полодюк Михайло Іванович за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Пустовойт Олександр Степанович за 

20.   Савчук Валентина Миколаївна за 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Собчук Наталія Миколаївна за 

24.   Сорока Дмитро Леонідович за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 



„За”– 25+1, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в голосуванні” – 1. 
 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав депутатів міської ради про запитання до доповідача, 

зміни та доповнення. Немає. 

 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Синюта В.В. з пропозицією доповнити п.6 

«Зобов’язати ПРИВАТНЕ АКЦІОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО «ШЕПЕТІВСЬКИЙ ЦУКРОВИЙ 

КОМБІНАТ» на земельних ділянках (зазначених у п.4 цього рішення): площею 79771 кв. м; 

площею 33175 кв. м; площею 59998 кв. м; площею 10580 кв. м; площею 140365 кв. м; 

площею 45640 кв. м, утворених в результаті поділу, виконати рекультивацію з метою 

проведення їх до стану, придатного для подальшого використання.», з подальшою зміною 

нумерації. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з внесеними змінами «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 

„За”– 26+1, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в голосуванні” – 

немає. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок по Старокостянтинівському 

шосе, 31 площею 678459 кв. м» прийняти як рішення сесії (додається рішення №7). 

 

VІІІ. 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

27.   Биков Віталій Петрович за 

28.   Бунечко Алла Вікторівна за 

29.   Верхогляд Михайло Іванович за 

30.   Веселкова Галина Петрівна за 

31.   Волоткевич Ігор Васильович за 

32.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

33.   Глушківський Владислав Станіславович за 

34.   Кикоть Микола Юрійович за 

35.   Костюк Володимир Володимирович за 

36.   Курганський Олександр Олексійович за 

37.   Кушик Станіслав Володимирович за 

38.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

39.   Мазаєв Володимир Васильович за 

40.   Одуд Богдан Михайлович за 

41.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

42.   Полодюк Михайло Іванович за 

43.   Примак Віталій Олександрович за 

44.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

45.   Савчук Валентина Миколаївна за 

46.   Синюта Володимир Володимирович за 

47.   Сікора Інна Володимирівна за 

48.   Собчук Наталія Миколаївна за 

49.   Сорока Дмитро Леонідович за 

50.   Федоров Валерій Борисович за 

51.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

52.   Яковлева Наталія Василівна за 



СЛУХАЛИ: Начальник відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про Про надання дозволу на розроблення проектів землеутрою щодо 

відведення земельних ділянок гідно із ст.124 Земельного кодексу України (оренда), яка 

повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні профільної депутатської комісії, 

повідомила що надійшла пропозиція від голови профільної депутатської комісії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав депутатів міської ради про запитання до доповідача, 

зміни та доповнення. Немає. 

 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово директору ТОВ "Шепетівський гранкарє’р  

"ПРОНЕКС"» Федорчуку О.Г. 

 

На виступи записався 1 депутат міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Одуд Б.М. нагадав про угоду стосовно солідарного 

партнерства між містом та ТОВ "Шепетівський гранкарє’р "ПРОНЕКС"» та попросив 

уточнити на яку допомогу можна сподіватись з боку ТОВ "Шепетівський гранкарє’р 

"ПРОНЕКС"». 

 

ВИСТУПИЛИ: Директор ТОВ "Шепетівський гранкарє’р  "ПРОНЕКС"»  Федорчук О.Г. 

підтвердив наявність угоди стосовно солідарного партнерства, але зауважив, що на даний 

час ресурси відсутні. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу». 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатської комісії 

прийняти проект рішення «за основу». Пропозиція приймається. 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Веселкова Галина Петрівна за 

5.   Волоткевич Ігор Васильович за 

6.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Мазаєв Володимир Васильович за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Полодюк Михайло Іванович за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Пустовойт Олександр Степанович за 

20.   Савчук Валентина Миколаївна за 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 



 

„За”– 24+1, „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в голосуванні” – 1. 
 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав депутатів міської ради про запитання до доповідача, 

зміни та доповнення. 

 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Синюта В.В. з пропозицією доповнити в п.1.1 

замінити «переробної, машинобудівної та іншої промисловості» на «що пов’язані з 

користуванням надрами». 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з внесеними змінами «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 

„За”– 25+1, „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в голосуванні” – немає. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на розроблення проектів 

землеутрою щодо відведення земельних ділянок гідно із ст.124 Земельного кодексу України 

(оренда)» прийняти як рішення сесії (додається рішення №8). 

 

 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Собчук Наталія Миколаївна за 

24.   Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

25.   Федоров Валерій Борисович  утримався 

26.   Шайнога Юрій Миколайович   за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Веселкова Галина Петрівна за 

5.   Волоткевич Ігор Васильович за 

6.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Мазаєв Володимир Васильович за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Полодюк Михайло Іванович за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Пустовойт Олександр Степанович за 

20.   Савчук Валентина Миколаївна за 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Собчук Наталія Миколаївна за 

24.   Сорока Дмитро Леонідович за 

25.   Федоров Валерій Борисович  утримався 

26.   Шайнога Юрій Миколайович   за 



ІХ. 

«Різне» 
 

 

На виступи записалось 3 депутати міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Веселкова Г.П. з пропозицією на серпневій сесії 

розглянути питання щодо встановлення винних осіб у затримці ремонту дорожнього 

покриття.  

Міський голова Полодюк М.І. зауважив, що на депутатських комісіях дане питання буде 

розглянуто 

. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Костюк В.В. щодо фінансування ремонту доріг та 

наголосив на нераціональному виділення коштів на придбання міні котелень. Наголосив, на 

необхідності раціонального використання бюджетних коштів, щоб користь від цього була 

для усіх мешканців міста. Зауважив на необхідності ремонту тротуарного покриття, 

особливо від автобусної  зупинки «Дружба» до ЦУМу. 

Міський голова Полодюк М.І. пояснив, що усі питання стосовно ремонту дорожнього 

покриття були обговорені на депутатських комісіях з обговоренням плану дій. Зауважив, 

що після прийнятих на даній сесії міської ради рішень, ремонтні дороги розпочнуться. 

 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Собчук Н.В. щодо  

- щодо поточного ремонту грунтових доріг вулиць Партизанська, Косецька і Комарова,  

вулиці були включені в план як такі, що мають підсипатися матеріалом із щебеня 

протягом червня, наголосила на тому, що червень закінчився, вулиці не підсипані. 

Висловила сподівання, що ремонтні роботи, після прийнятих рішень, відбудуться. 

- наголосила на персональній відповідальності працівників, які готують відповіді на 

депутатські запити, попросила в секретаря міської ради розібратися в ситуації щодо 

надання відповідей депутату. 

 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що порядок денний сесії та список бажаючих 

виступити вичерпаний та оголосив ХLІІІ (позачергову) сесію міської ради VІІ скликання 

закритою. 
 

 

Прозвучав Державний Гімн України. 
 

 

 

 

 

Міський голова                                                             Полодюк М.І. 

 

 

 

 

 

 

 

  



Список  

депутатів присутніх на засіданні ХLІІІ (позачергової) сесії міської ради VII скликання  

26 липня 2018 року 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

  

1 Биков Віталій Петрович Позафракційний 

2 
Бунечко Алла Вікторівна    Партія  «Блок Петра Порошенка 

«Солідарність» 

 3  Верхогляд Михайло Іванович ВО «Свобода» 

 4  Веселкова Галина Петрівна Радикальна партія Олега Ляшка 

5 Волоткевич Ігор Васильович ВО «Свобода» 

 6  Герасимчук Тамара Миколаївна Позапартійна 

 7 Глушківський Владислав Станіславович Безпартійний 

 8 Кикоть Микола Юрійович Безпартійний  

 9 Кушик Станіслав Володимирович ВО «Свобода» 

10 
Костюк Володимир Володимирович Політична партія «За конкретні 

справи» 

11 Курганський Олександр Олексійович АграрнапартіяУкраїни 

12 Липкань Анатолій Всеволодович Безпартійний 

13 Мазаєв Володимир Васильович АграрнапартіяУкраїни 

14 Одуд Богдан Михайлович ВО «Свобода» 

15 Пісарцов Дмитро Валерійович ВО «Свобода» 

 16 
 Примак Віталій Олександрович Політичнапартія «Об’єднання 

«Самопоміч» 

 17 Прохорчук Валентина Павлівна ВО «Батьківщина» 

 18 Пустовойт Олександр Степанович Політичнапартія«Сила громад» 

19 Савчук Валентина Миколаївна Безпартійна 

20 
Синюта Володимир Володимирович Партія  «Блок Петра Порошенка 

«Солідарність» 

21 Сікора Інна Володимирівна ВО «Батьківщина» 

22 Собчук Наталія Миколаївна Безпартійна 

23 Сорока Дмитро Леонідович АграрнапартіяУкраїни 

 24  Федоров Валерій Борисович Безпартійний 

25 Шайнога Юрій Миколайович АграрнапартіяУкраїни 

26  Яковлева Наталія Василівна Безпартійна 



Список присутніх, запрошених 

на засіданні ХLІІІ (позачергової) сесії міської ради VII скликання  

26 липня 2018 року 

 

1. Мазярчук Тетяна Миколаївна              - журналіст ТОВ ТРК «LikeTV» 

 

2. Літвінчук Олег Олегович            -  відеорепортер ТОВ ТРК «LikeTV» 

 

3. Васьківська К.О.    - головний редактор ТОВ ТРК «LikeTV» 

 

4. Погребняк Ірина Леонідівна                 - журналіст обласного інформаційно-  

                                                                            аналітичного тижневика « День за Днем» 

5. Шпак Дмитро Миколайович                 - фотокореспондент обласного інформаційно-   

                                                                          аналітичного  тижневика « День за Днем» 

6. Федорчук Олег Григорович    - директор ТОВ «Шепетівський гранкар’єр 

          «Пронекс» 


